
Konstituerende bestyrelsesmøde den 16.9.2020 fra 19.00-20.30 

Online via Teams  

Tilstede: Christoffer, forælder fra Todbjerg børnehus. Rikke, forælder fra Hårup børnegård. 

Asbjørn, forælder fra Møllehuset, Louise, forælder fra Krokodillehaven. Malene, 

personalerepræsentant fra Møllehuset.  

Afbud fra: Inge, personalerepræsentant fra Todbjerg Børnehus.  

Referent: Louise. 

 

1. Velkommen og præsentationsrunde samt valg af referent 

Marianne byder velkommen og lægger op til en præsentationsrunde. 

Louise: Krokodillehaven i Elev 

Christoffer: Børnehuset i Todbjerg 

Rikke: Hårup børnegård 

Asbjørn: Møllehuset i Lystrup 

Malene: medarbejderrepræsentant fra Møllehuset 

Inge (ikke til stede): medarbejderrepræsentant fra Todbjerg 

2. Møder og mødefrekvens. 

- Der satses på at finde et fysisk lokale til næste møde, hvor alle Corona-reglerne 

kan overholdes. 

- Datoer for bestyrelsesmøder vil falde i forbindelse med de øvrige 

forældrerådsmøder i dagtilbuddet. 

3. Gennemgang af intro til bestyrelsesarbejdet, herunder valg af formand og 

næstformand. 

- Valg af formand: Christoffer 

- Valg af næstformand: Rikke 

- Herefter fin gennemgang af årsplan og den faste agenda. 

- Marianne stiler efter at møderne skal indeholde mindre oplysning og mere debat. 

- Gennemgang af forretningsordenen. Efter ønske har vi tilføjet et par punkter; 

tilføjelse af dirigent og tilføjelse af oplysning om tavshedspligt. 

- Gennemgang af budgetprincippet. 

- Slutteligt opdatering af bestyrelsens adresseliste. 

4. Forventning. 

- Her talte vi meget om forventningen til arbejdet, og var enige om at beskrivelsen 

fortalt i både pjecen og forretningsordenen lægger sig op af de forventninger vi 

har. 

5. Kort her og nu 

- Corona. 

• Dagtilbuddet bruger stadig drejebog 1.  



• Hvis smittetrykket stiger yderligere eller der opstår en smittesituation kan 

drejebog 2 tages i brug.  

• VI har talt om at disse drejebøger skal lægges tilgængelige på intra, evt. blot 

med et link til den rette side. 

• Marianne beretter at der generelt er ro på, både i dagtilbuddet men også i 

Aarhus kommune. 

• Der bliver løbende evalueret på den læring og de forandringer der sker på 

baggrund af Corona. 

• Vi har drøftet at det er vigtigt med kommunikationen i den kommende tid, 

hvor både løbende næser og vådt overtøj er de store udfordringer. Fortsat vil 

man være rigtig meget udendørs, og bestyrelsen lagde op til at man i 

dagtilbuddet kan opfordre forældrene at sørge for ekstra overtøj. 

- Læreplan. 

• Læreplanen er udarbejdet over de sidste par år. 

• Planen sættes i gang i dagtilbuddet og skal allerede procesevalueres inden d. 

1/12.2020 

• NEST implementeres efter stor succes andre steder. 

- Hjemmesider 

• Der er sat en professionel på sagen, som skal sørge for at samle hele 

dagtilbuddets samlede udtryk.  

• Forhåbentlig bliver hjemmesiderne lanceret pr. 11.2021 

• Der bliver fotograferet i alle afdelinger, i uge 40-41 for at skabe et levende og 

naturligt udtryk, blandt til hjemmesiden. 

- Stærkere læringsfællesskaber. 

• Der arbejdes med konstant at bliver dygtigere til at dele faglig viden. 

• Næste møde i bestyrelsen 20/10-20 kl. 19.15-21.15. 

• Evt. tilføjelser og ønsker til dagsorden fra øvrige bestyrelsesmedlemmer skal 

sendes til både leder og formanden senest 14 dage før næste møde. 


